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Referat af bestyrelsesmødet den 30. marts 2021 kl 09.00 hos Tove. 

 

 

DAGSORDEN 

 

  REFERAT 

1) Godkendelse af referatet fra den 
10.03.2021 

 

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveres i 
protokollen 

2) Orientering, siden sidst 
 

 Vimpler købt og sat op 

 Indflytninger: 1 

 

3) Markvandring 2021 - evaluering 

 

 Afventer referat 

Bestyrelsen samt inspektør og EF afholdt 
markvandringen i overensstemmelse med 
Covid-19 forbehold. Bestyrelser i de mindre 
afdelinger har den fordel. 

Det ville være ønskeligt at FællesBo også 
tænker på os med 3 bestyrelsesmedlemmer, 
når generelle retningslinjer meldes ud. 

Vi var glade for det kunne lade sig gøre, for at 
skulle føre mailkorrespondance om budgetter 
20 år frem i tiden og vide eksakt, hvad der er 
brug for, synes at være noget af et ansvar at 
lægge på bestyrelsens skuldre. 

Mangt og meget blev vendt og undersøgt, 
bl.a.  tilladelser og diverse manglende 
ansøgninger. 

 

4) Helhedsplanen, status og forløb 

 

 Tidsplan - da informationsniveauet 
fra FællesBo ikke lever op til vore 
forventninger, er der intet at 
oplyse omkring tidsplanen. 

 Tømrerne forventes at gå i gang 
med tagudskiftning på de første 
huse efter påske. 

 Sandblæsningen skrider nu mere 
hastigt frem end i begyndelsen 



Afdelingsbestyrelsen Anemonevej                          

 225 

 Det store græsareal bag 
Anemonevej er delvis ødelagt. 

 Vi er bekendt med at der er 
byggemøder hver 14. dag. 

 Parkeringsforbud i nr 1-9 samt 21 
og 23 fra den 6. april til den 23. 
april - info er blevet omdelt. 
Samtidig hermed er der p-forbud i 
nr. 11-19 fra den 15. marts til den 
15. april (info omdelt tidligere) 

Information findes også på både 
håndværkernes og Anemonevejs infoskabe 

 

5) Køkkenudskiftning - status 

 

Status uændret. 

6) Beslutningspunkt 
- gulvkvalitet 
- udendørs lamper 
- navneskilte 
- indvendige dørhåndtag 
 

 Gulvkvalitet: vi vedtog at udskiftning 
af gulve fremover skal være i Junchers 
Harmoni, silkemat. Beskeden sendes 
til IW så denne information bliver 
opdateret i synsmodulet. 

 Udendørslamper: vi vedtog at få ens 
antracitgrå udendørslamper ved alle 
77 lejemål. Afventer tilbud på priser 

 Navneskilte: nye navneskilte fra Jyda 
ved alle lejemål. 

 Indvendige dørhåndtag: vi arbejder på 
proceduren, så vi kan fremsætte et 
forslag på afdelingsmødet omkring 
udskiftning af indvendige dørhåndtag 
under individuel råderet 

 

       7) Velkomstbrochure - skal redigeres igen 
 

 

Hver især læser den nuværende 
velkomstbrochure igennem til næste møde, 
og kommer med forslag til ændringer.  
På næste møde forsøges siderne tilrettet med 
aktuel information.  

Herefter sendes til Heidi Riis Jensen, 
FællesBo, så det kan indarbejdes på 
professionel vis. 
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    8) Eventuelt 
          - placering af husnumre 
          - hegn 

 
 

 Husnumrene bliver sat op igen hvor 
de var før 

 Efter besigtigelse af 
vedligeholdelsesfri hegn i Hodsager 
og Feldborg FællesBo afdelinger, 
beslutter vi at få den slags hegn 
sat op på Anemonevej også. 

 Skiltning i storskraldsrummet skal 
også opdateres. 

 

7) Næste møde – og eventuelle punkter 
hertil 

 

Næste møde – fredag den 23. April kl 9.00 

 Orientering siden sidst 

 Helhedsplanen - status og forløb 

 velkomstbrochure 

 udarbejdelse af forslag til 
afdelingsmødet (indvendige 
dørhåndtag samt lysarmaturer) 

 Markvandring, evaluering 

 Beslutningspunkter 

 

IW deltager i den første del af mødet. 

 

 

Aulum d 23. april 

 

_________________________________________________ 

 

_________________________________________________ 

 

_________________________________________________ 


